



**STARSkate Fall/Winter
September 5, 2017– April 14, 2018**



Skater Requirements The following levels will be enforced:

Senior (STAR 6+)	or Complete Junior Silver freestyle, junior silver dance or junior silver skills and up (no exceptions)
Intermediate (STAR 3- 5)	or Complete Junior Bronze freestyle, dance or skills passed to ½ junior silver tests
Junior (STAR 1-2)	or No test passed to 1/2 junior bronze freestyle, dance, or skills test passed

To be eligible to apply for club bursaries a skater must be registered for a minimum of 3 blocks of ice and volunteer as a program assistant. Special consideration will be taken the event that the skater is too young to assist on Canskate. All bursaries will be presented at the end of the season.

Registration: Monday, August 14, Tuesday, August 15 & Wednesday, August 16
10:00 a.m. to 8 p.m. at the Bob-Birnie Arena

or drop off/ mail to: Pointe-Claire Skating Club
Bob-Birnie Arena
58 Maywood
Pointe-Claire, Qc, H9R 0A7

Payment:

If paying by cheque, please make cheque payable to the **Pointe-Claire Skating Club**. Cheque should be dated September 5, 2017

Registrations/payments received after September 28, 2017 will be subject to a late fee of \$25.00

Additional fees:

Skate Canada membership fee PCSC members: \$35.71

Administration fee for 2nd Club members: \$25.00

WE ACCEPT INTERAC/VISA/MASTERCARD

All NSF payments are subject to a \$35.00 administration fee.

Refunds for medical reasons only. A \$25.00 administration fee and \$35.71 Skate Canada fee will be retained.

Guest buy on Fees:

Home club \$10.00/session.

Second club 12.00/session.

During the season all information i.e. Ice changes, events and registration will be forwarded to members via Mail Chimp. Information will also be posted on our website. www.cpapointeclaire.com

PCSC is not responsible for any cancellation of ice time due to loss of power or test sessions.



Patinage STAR : Automne/Hiver
Du 5 septembre 2017 au 14 avril 2018



NIVEAUX : *Il est important de s'inscrire dans la bonne catégorie*

Sénior (STAR 6+) ou Avoir obtenu Junior argent style libre, danses ou habilités

Intermédiaire (STAR 3-5) ou Avoir obtenu Junior Bronze style libre danses ou habilités. Jusqu'à ½ test junior argent

Junior (STAR 1-2) ou Aucun test de style libre passé, jusqu'à ½ test junior bronze

Pour être admissibles aux bourses le patineur doit être inscrit pour un minimum de 3 blocs de glace et bénévole comme assistant de programme. Considération spéciale sera prise dans le cas où le patineur est trop jeune pour aider avec le patinage plus. Toutes les bourses seront présentées à la fin de la saison.

INSCRIPTION : En personne : À l'aréna Bob Birnie, le lundi 14 août, le mardi 15 août et le mercredi 16 août, de 10h - 20h.

Par la poste : Aréna Bob Birnie, 58 avenue Maywood, Pointe-Claire, QC, H9R 0A7

Paielement :

Si vous payez par chèque, veuillez l'émettre à l'ordre du **Club de Patinage Pointe-Claire**, daté du 5 septembre 2017.

Des frais de \$25.00 seront applicables pour les inscriptions reçues après le 28 septembre 2017

Frais additionnels :

Frais d'adhésion à Patinage Canada (membres du club CPPC seulement) 35.71 \$
Frais d'administration « 2^e Club » (patineurs membres d'autres clubs) 25.00 \$

Frais Invité(e)s : \$10.00 pour Membre du CP Pointe-Claire; \$12.00 2ieme club

NOUS ACCEPTONS INTERAC/VISA/MASTERCARD

Tous les paiements sans fonds sont soumis à des frais de 35,00 \$. Remboursements pour Raisons médicales seulement. Des frais administratifs de 25.00 \$ ainsi que les frais de Patinage Canada de \$35.71 seront retenus.

Pendant la saison les informations concernant les changements de glaces, événements et inscriptions seront transmises aux membres par Mail Chimp. Toutes les informations seront aussi disponibles sur notre site www.cpapointeclaire.com

PCSC n'est pas responsable pour toute annulation de temps de glace en raison de perte d'électricité ou sessions de tests.

FOLLOW US ON/ SUIVEZ- NOUS SUR:



Facebook.com/PointeClaireSkating Club



@PCSkatingClub



Instagram PointeClaireSkatingClub

The Club is not always capable of having a member of the Executive on site on a full-time basis during the winter season. We count on the support of our coaches, skaters and parents. Should there be any concerns or problems, please contact :

Le Club n'est pas en mesure d'avoir un membre du comité de direction présent en tout temps durant la saison automne/hiver. Nous comptons sur la collaboration de tous, entraîneurs, patineurs et parents. Si vous avez quelque préoccupation ou question que ce soit, nous vous prions de contacter :

President, Patricia Wilcox at 514-971-0975 pmwilcox@sympatico.ca

or

Vice President, Christine Bédard at 514-426-8229 christinebedardbider@gmail.com

514-630-1388

info@cpapointeclaire.com

www.cpapointeclaire.com



CLUB DE PATINAGE POINTE-CLAIRE
POINTE-CLAIRE SKATING CLUB
 Du 5 septembre 2017 au 14 avril 2018



Nom de famille : _____ Prénom : _____
 Family Name : _____ First Name : _____

Adresse / Address: _____ Apt : _____

Ville / City : _____ Code postal / Postal Code : _____

Telephone: _____ Tel cel ; _____

Date de naissance:
 Date of birth (yy/mm/dd) ____/____/____

Club d'appartenance / Home Club: _____

Patinage Canada/ Skate Canada #: : _____

Nom de parent/Parents name: _____

****Courriel / Email****: _____

SIGNATURE (Parent/guardian if under 18 yrs old) _____

*****All requested information must be completed. One form/skater***** PLEASE PRINT CLEARLY

*****Tous information demandé doit être complétée. Un formulaire/patineur***** VEUILLEZ ÉCRIRE EN LETTRES MOULÉES

Niveau de patinage complet Habiletés / Skills _____ Entraîneur(e)/Coach _____
 Complete Tests passed Style libre / Free Style _____ Entraîneur(e)/Coach _____
 Danse / Dance _____ Entraîneur(e)/Coach _____

Entraîneur(e) – SVP imprimer

Coach(es) – Please print

DAY/LOUR	SESSION	PRICE/PRIX
	Total (ice fees)=	
	Home Club/Skate Canada Fee	+\$35.71
	OR	
	<i>Second Club (1-time yearly fee)</i>	+25.00
TOTAL DUE		

WAIVER: The Pointe-Claire Skating Club shall not be responsible for any damages due to loss or damage of property or injuries occurring on the club premises. All members and guests shall use the club premises and facilities at his/her own risk. The Club reserves the right to use my (child's) picture on its website, social media and in its marketing. I permit PCSC to use my email to forward me club information.

Parent/Guardian signature: *X* _____

CASH	CHEQUE DATE	CHEQUE#	INTER/VISA/MASTER	INITIALS

